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ZÁPIS ZE 6. ZASEDÁNÍ 
DOBROVOLNÉHO SVAZKU OBCÍ POLICKA 

V ROCE 2020 
konaného dne 22.září 2020 v 15.00 hod. 

v obci Bezděkov nad Metují, na sále místní hospody. 
 
Přítomní členové: Ing. J. Beran, Ing. J. Krtička, Mgr. M. Maroul, Ing. M. Šrůtek, B. 

Klímová, V. Friml, J. Cibulka, P. Šubíř 
 
Omluvení členové:   
 
Hosté:  D. Dědová (SDMB), K. Menšíková (TS Adršpach), P. Rejchrt (MAS 

Stolové hory), J.Rutarová (CKVS Police), místostarostové a účetní 
obcí DSO Policka, zástupci fy. Envipartner (školení Vegas) 

   
Zapisovatel : Martin Zeman 
 
Ověřovatel:   Mgr. M. Maroul 
 
 
 

 
Volba ověřovatele zápisu 
 
Navržený ověřovatel: Mgr. M. Maroul 
  
Usnesení č.01/06/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje Mgr. M. Maroula ověřovatelem zápisu.  
 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
Volba zapisovatele zápisu 
 
Navržený zapisovatel: Martin Zeman 
 
Usnesení č.02/06/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje Martina Zemana zapisovatelem.  
 Pro:       8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
 

PROGRAM: 
 
1. Zahájení 
2. Efektivní a profesionální veřejná správa 
3. Společnost pro destinační management Broumovska 
4. Dotační možnosti na příští období 
5. Stany DSO Policka 
6. Nákup zábran 
7. Nakládání s odpady 
8. Rozpočtové opatření č.2 
9. Diskuze 
10. Závěr 
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1) ZAHÁJENÍ A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 
Předseda Ing. J. Beran přivítal přítomné, a představil navržený program, který oproti 

pozvánce doplnil o bod Nakládání s odpady a Rozpočtové opatření č.2.  
Starosta hostitelské obce Mgr. Maroul informoval o investicích v obci – probíhá 

výstavba kanalizace, podařila se oprava kostela sv. Prokopa, chystá se úprava chodníků 
směrem na Machov, nové hřiště u školy.  

 
Usnesení č.03/06/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje navržený program.  
 Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
2) EFEKTIVNÍ A PROFESIONÁLNÍ VEŘEJNÁ SPRÁVA 

J. Beran informoval přítomné o získání vratky dotace, která byla způsobena pochybením 
CEP a.s. při zadávání veřejných zakázek v projektu Efektivní a profesionální veřejná správa 
DSO Policka. 

Zeptal se přítomných starostů, zda-li ve svých zastupitelstvech schválili mimořádný 
příspěvek pro DSO Policka na dofinancování vlastní části projektu a informoval, že návratná 
finanční výpomoc bude obcím navrácena ihned po obdržení mimořádných příspěvků. M. 
Zeman pošle žádost na jednotlivé obce o mimořádný příspěvek.   

 Bukovice nemá mimořádný příspěvek schválený, zařídí na příštím veřejném zasedání 
zastupitelstva, předpokládaný termín – listopad 2020.  

 
Výbor DSO Policka bere informace k projektu „Efektivní a profesionální veřejná 

správa“ na vědomí. 
 
 
 
3) SPOLEČNOST PRO DESTINAČNÍ MANAGEMENT BROUMOVSKA 

Zástupkyně SDMB Mgr. Denisa Dědová informovala o aktivitách společnosti od 
minulého zasedání DSO. Do projektu regionální karty hosta BaRock Card se aktuálně 
zapojilo 10 ubytovatelů. J. Beran konstatoval zlepšení situace v SDMB a významný posun 
v informovanosti členů.  

Kateřina Menšíková z Technických služeb Adršpach informovala o plánech obce  
Adršpach ohledně přístupu do skalního města. V roce 2019 navštívilo skalní město 463 000 
turistů. Obec Adršpach stanoví pro následující sezónu hodinové a denní limity na počty osob 
na prohlídkových okruzích. Vstup do skal se bude rezervovat dopředu na webu, rezervace 
bude provázána s parkovacím systémem. Parkování bude buď celodenní anebo na dobu od 7 
do 13h, popř. od 13 do 19h. Adršpach v roce 2020 měl vlastní návštěvnickou kartu hosta pro 
vícedenní návštěvníky, cena 170 Kč, prodáno 900 karet.  
 
 J. Beran – regionální karta hosta by neměla být placena ubytovatelem; je třeba 
rozhodnout, kdo kartu připraví, kdo bude platit provoz; karta hosta by měla přinášet dále např. 
slevy v autobusové dopravě; zazněla myšlenka na propojení parkovišť na Ostaši, Hvězdě, 
Slavném, v Teplicích a Adršpachu jednotným závorovým systémem a aplikací, která by 
turistům ukazovala aktuální obsazenost.  
 
Krtička – ze zkušenosti je sleva 10% málo, zajímavá pro turisty je alespoň 30% sleva 

- S myšlenkou autobusové dopravy v rámci karty hosta souhlasí a navrhuje vícekrát 
prezentovanou myšlenku na okružní bus až na Karlow 
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Friml – má pochybnosti o možných zdrojích financování 
Rejchrt – v následujícím dotačním období bude možné podobné SMART projekty financovat 
z evropských dotací, na tuto oblast bude kladen velký důraz 

 
Krtička, Klímová - jsou pro to, ať v SDMB proběhne nezávislý audit pro potřeby 

SDMB a DSO Policka  a Broumovska 
Šubíř – je pro, navrhuje dohodu s DSO Broumovska, že audit zaplatíme 50:50 

 
Usnesení č.04/06/2020 

Výbor DSO Policka pověřuje předsedu Ing. J. Berana tlumočením usnesení DSO 
Policka na správní radě SDMB, zabývat se přípravou, koordinací a realizací jediné regionální 
karty hosta v rámci SDMB tak, aby začala fungovat od příští turistické sezóny. 

 
Pro:  7  Proti: 1 (Klímová)   Zdržel se: 0 

 
 
Usnesení č.05/06/2020 

Výbor DSO Policka požaduje bezodkladné splnění zákonných povinností ve sbírce 
listin a objednání nezávislého auditu hospodaření SDMB pro vnitřní potřeby Dobrovolného 
svazku obcí a podrobnou finanční analýzu probíhajících projektů. 

 
Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 
 
 
4) DOTAČNÍ MOŽNOSTI NA PŘÍŠTÍ OBDOBÍ 

Bod dotačních možností byl odložen na příští schůzi DSO Policka.  
 
 
5) STANY DSO POLICKA 

Z důvodu vzrůstajícího zájmu ze strany veřejnosti o zapůjčení rozkládacích stanů DSO 
Policka pro soukromé účely je nutné schválit ceník výpůjček pro tyto případy a 
jednoduchý vzor smlouvy o výpůjčce.  
 
Velký stan 3x6m – 300 Kč za den 
Malý stan 3x3m – 250 Kč za den  

 
 
Usnesení č.06/06/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje půjčovné ve výši 300 Kč za den za stan 3x6m a 250 Kč 
za den za stan 3x3m.  

 
Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 
 
6) NÁKUP ZÁBRAN 

J. Beran nadnesl přítomným myšlenku nákupu mobilních zábran, využitelných při 
pořádání větších akcí. Město Police n. M. má představu nízkých zábran na přehrazení 
cesty, obec Velké Petrovice a Žďár n. M. vysoké zábrany na ohrazení prostoru 
pořádaných akcí.  
Starostové si záměr promyslí do příští schůzky, kde se o něm poradí.  

 
Orientační cena vysokých zábran – díl plotu šíře 2,2m, výška 2m – 3 200 Kč; díl plotu šíře 
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3,5m, výška 2m - 3 400 Kč, spojovací spona 120 Kč, betonová patka 600 Kč.  
Orientační cena nízkých přenosných zábran – díl šíře 2,5 m, výška 1,1 m – 3600 Kč 

 
 

7) NAKLÁDÁNÍ S ODPADY 
Starosta obce Bukovice M. Šrůtek řeší ve sběrném dvoře přebytek starého nábytku. 

Má k dispozici nabídku od soukromé firmy na drcení tohoto odpadu. Navrhuje svoz starého 
nábytku na jedno místo v rámci DSO Policka a společnou likvidaci.  
 Návrh si starostové promyslí a diskuze bude pokračovat na příštím zasedání DSO 
Policka. Na příští zasedání bude pozván zástupce f. Marius Pedersen – zajistí J. Beran.  
 
 
8) ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ Č.2 

M.Zeman seznámil starosty s rozpočtovým opatřením č.2, které je přílohou zápisu, a 
souvisí projektem Efektivní a profesionální veřejné správy – reaguje na přijetí 
schválených mimořádných příspěvků na financování projektu a sankci vyměřenou 
poskytovatelem dotace a její navrácení pojišťovnou Kooperativa.  
 

Usnesení č.07/06/2020 
Výbor DSO Policka schvaluje rozpočtové opatření č.2/2020.   
 
Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 

 
9) DISKUZE 
 
 
Kalendář Policko 2021 

M. Zeman představil finální podobu kalendáře pro rok 2021. Kalendář byl v navržené 
finální podobě starosty schválen a bude poslán do tisku.  
 
 
Školení řidičů 
V. Friml požádal J. Berana pokud by město Police n. M. pořádalo školení řidičů, aby přizvalo 
i okolní obce. J. Beran v tom nevidí problém a přislíbil o budoucím školení informovat ostatní 
starosty.  
 
 
Zubař 
J. Beran informoval o problému s nedostatkem zubařů, nejen v Polici, ale také v celém 
regionu. V Polici probíhají jednání, je zde určitá možnost příchodu nového zubaře do Police 
n. M. v horizontu 3 let.  
  
Dále informoval o nákaze koronavirem v ZŠ a Domově důchodcu.  
 
 
 
10) ZÁVĚR 

Příští veřejné zasedání se uskuteční v Polici nad Metují, termín bude stanoven, nejdéle 
však 22.12.2020.  
 

 Ing. Beran poděkoval přítomným a ukončil zasedání.  
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Zapsal: Martin Zeman 
V Bezděkově nad Metují 22.9.2020 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
…………………………………………..        …………………………………………... 
 Ing. Jiří Beran Mgr. Miroslav Maroul 
 předseda svazku ověřovatel 


